
RADA ŠKOLY PRI ZŠ MOSKOVSKÁ 2, BANSKÁ BYSTRICA 

Zápisnica z online zasadnutia RŠ konaného dňa 19.10.2022 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 

2021/2022 

3. Organizácia školského roka 2022/2023 

4. Rôzne 

5. Diskusia 

6. Uznesenie a záver 

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila, prítomných privítala a ďalej viedla p. Riečanová. Privítala hosťa riaditeľku školy 

Martu Melicherovú, ktorá predniesla 3. a 4. bod programu zasadnutia. 

 

K bodu 2: 

Riaditeľka školy Marta Melicherová oboznámila členov rady školy so Správou o výchovno-vzdelávacej 

činnosti,  jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 2021/2022 podľa vyhlášky MŠ SR č. 

435/2020 Z. z., ktorú mali  členovia k dispozícii aj v elektronickej podobe. Informovala o prospechu, 

správaní, dochádzke, úspechoch žiakov,  prijatí žiakov na stredné školy, o externom testovaní žiakov, 

ale aj plnení stanovených cieľov školy. Škola postupovala podľa učebných plánov pre primárne 

vzdelávanie (ISCED 1) a učebných  plánov pre nižšie stredné vzdelávanie (ISCED 2). Vyučovací 

proces v školskom roku 2021/2022 bol ešte čiastočne ovplyvnený pandémiou a najmä stanovenými 

protipandemickými opatreniami, ktoré školy museli dodržiavať. Talentovaní žiaci sa zapájali do rôznych 

súťaží a dosiahli výborné výsledky v rámci okresu, kraja a Slovenska. Podľa možností, najmä pokiaľ to 

pandemická situácia dovolila, zúčastnili sa žiaci exkurzií, poznávacích výletov, kurzov, aktivít 

a prezentácií na verejnosti. Všetci pedagogickí zamestnanci  školy boli kvalifikovaní a zúčastnili sa 

niekoľkých vzdelávaní s cieľom zvýšiť si vlastné kompetencie v rôznych oblastiach. V rámci možností 

škola poskytovala voľno-časové aktivity v ŠKD a SCVČ Relaxáčik. Pani riaditeľka informovala  

o koncepčnom zámere rozvoja školy, plnení úloh, o dlhodobých a krátkodobých projektoch, do ktorých 

bola škola zapojená (projekt i-ROP, v rámci ktorého sa zabezpečí materiálno-technické vybavenie 

učební a knižnice, je v omeškaní),   o výsledkoch poslednej inšpekčnej činnosti vykonanej Štátnou 

školskou inšpekciou v škole, o priestorových a materiálno-technických podmienkach školy, o 

finančnom a hmotnom zabezpečení výchovno-vzdelávacej činnosti školy. 

 

K bodu 3: 

Riaditeľka školy Marta Melicherová oboznámila členov rady školy s organizáciou školy na školský rok 

2022/2023. Stručne priblížila analýzu, poslanie a víziu školy: „Učíme sa pre život - Absolvent našej 

školy si uvedomuje potrebu učenia sa ako prostriedku sebarealizácie a osobného rozvoja“. Informovala 

o hlavných organizačných otázkach, cieľoch školy, úlohách na dosiahnutie stanovených cieľov, 

schôdzkovej činnosti, plánoch súťaží, olympiád, exkurzií, kurzov a výletov. Zdôraznila zameranie 

výchovno-vzdelávacieho procesu na čitateľskú gramotnosť, finančnú gramotnosť, cudzie jazyky, 

matematiku a environmentálnu výchovu, v rámci ktorých bude na škole aj v tomto roku prebiehať 

niekoľko projektov.  

Rada školy sa vyjadrila k návrhom riaditeľky školy, ktoré v zmysle zákona 596/2003 Z. z.§ 5 ods. 7  

predložila: 

a) návrhy na počty prijímaných žiakov a návrhy na počty tried, 
b) návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu, 



c) návrh rozpočtu, 
d) správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach podľa  
e) správu o výsledkoch hospodárenia školy alebo školského zariadenia, 
f) koncepčný zámer rozvoja školy alebo školského zariadenia rozpracovaný najmenej na dva 

roky a každoročne jeho vyhodnotenie,  
g) informáciu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu.  
 

K bodu 4: 

Riaditeľka školy informovala prítomných  

- o priebehu projektov, do ktorých je škola aktuálne zapojená (Erazmus+ KA1 a KA2, Včelí plán 

pre biodiverzitu); 

- problémoch v personálnej oblasti, komentovala časté striedanie učiteľov najmä na 1. stupni, ale 

aj nepedagogických zamestnancov, napriek tomu, že v BB je pedagogická fakulta, ktorá 

vychováva budúcich učiteľov, študenti väčšinou nie sú priamo z BB, po vyštudovaní neostávajú 

v meste, vracajú sa do svojich pôvodných obcí a miest, kde si nachádzajú zamestnanie, 

zamestnanci z iných miest často odchádzajú zo školy z finančných dôvodov, neoplatí sa im 

dochádzať denne do BB; 

- o riešení problému školských obvodov, aj vďaka p. Modranskému, ktorý vystúpil pri schvaľovaní 

zmien v rozdelení školských obvodov, sa podarilo rozšíriť školský obvod ZŠ Moskovská o ďalšie 

ulice; 

- RŠ vyzvala prítomných, aby naďalej posielali návrhy na zlepšenie fungovania školy, aby ich 

bolo možné zapracovať do plánovania nového školského roka. 

 

K bodu 5: 

P. Maňúr sa zaujímal, prečo nie sú v správe zahrnuté výsledky žiakov školy v karate. V správe sú 

zverejnené výsledky žiakov len v tých súťažiach, ktoré sú registrované cez ministerstvo školstva a škola 

sa do nich zapája. Napriek tomu, že žiaci školy dosahujú práve v karate výborné výsledky, tieto úspechy 

nemôže škola zverejňovať vo svojej správe, keďže táto súťaž do registrovaných školských súťaží 

nepatrí. V budúcnosti by sa mohli úspechy v karate propagovať prostredníctvom SCVČ Relaxáčik, čo 

by určite prispelo aj k pozitívnej propagácii činnosti školy ako takej. 

P. Maťašeje sa síce osobne zasadnutia nezúčastnila, ale poslala písomne otázky k správe. Zaujímala 

sa najmä o fungovanie plánu obnovy. P. riaditeľka informovala prítomných, že v súvislosti s plánom 

obnovy školy zatiaľ len posielali prehľad oblastí, v ktorých by financie z plánu obnovy vedeli 

a potrebovali využiť. V prípade našej školy ide najmä o celkovú rekonštrukciu športového areálu, na 

ktorú škola čaká už 15 rokov. Činnosť vo veci plánu obnovy je ale v rukách zriaďovateľa školy. 

P. Andelová sa zaujímala o priebeh projektu, v rámci ktorého boli vybavované odborné učebne na 

škole. Na škole boli dokončené stavebné práce súvisiace s projektom. P. riaditeľka vyjadrila 

nespokojnosť so stavebnou firmou, ktorá vykonávala stavebné práce na škole. Mnohé veci si škola 

musela opraviť alebo dokončiť vo vlastnej réžii, aj keď následne jej náklady boli refundované. 

Momentálne prebieha preberanie objednaných učebných pomôcok, bohužiaľ prišli aj pomôcky, ktoré 

nie sú certifikované. Dodanie pomôcok by malo byť predmetom konania so zriaďovateľom, na 

konkrétny termín sa ešte čaká. P. Andelová potvrdila, že podobné odozvy má z viacerých škôl. 

P. Andelová sa tiež zaujímala, či sa škola zapojila do výzvy na dofinancovanie nákladov na energie. P. 

riaditeľka informovala, že škola nie je oprávnená zapojiť sa do tejto výzvy, nakoľko nespĺňa kritériá - 

pre tento kalendárny rok má garantované ceny energií.  

P. Vlčko komentoval problémy s objednávaním obedov a pýtal sa na príčiny týchto problémov. Máme 

za to, že problémy pravdepodobne spôsobovala sieť ministerstva školstva, preto v tomto prípade škola 

prešla na sieť T-com. Problémy sa však opakovali pri výpadku elektrickej energie, pričom príčinou 

mohla byť nestála ip adresa. Momentálne je nastavená stála ip adresa a k podobným problémom by 



už pri objednávaní obedov nemalo dochádzať. Na škole sa stále pracuje na celkovom riešení 

problémov s internetom, postupne sa hľadajú chyby, ktoré spôsobujú výpadky. Preto je dôležitá spätná 

väzba od rodičov, v prípade problémov s objednávaním obedov je potrebné informovať školu, resp. 

vedúcu školskej jedálne, aby sa spätne mohli hľadať príčiny problémov a riešiť ich odstránenie. 

 

K bodu 6: 

Rada školy jednomyseľne prijala uznesenie v tomto znení: 
 
 
Uznesenie 
 
1.Rada školy súhlasí s: 
a) návrhmi na počty prijímaných žiakov a návrhmi na počty tried, 
b) návrhom školského vzdelávacieho programu a výchovného programu, 
c) návrhom rozpočtu, 
d) koncepčným zámerom rozvoja školy rozpracovaným najmenej na dva roky a jeho vyhodnotením. 
 
2.Rada školy berie na vedomie: 
a) správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022, 
b) správu o výsledkoch hospodárenia školy, 
c) informáciu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-
vzdelávacieho procesu. 
 
 

Na záver sa pani Riečanová poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila zasadnutie. 

 

Banská Bystrica, 19.10.2022     Zapísala: Katarína Hornyaková 

 

Príloha: 

1.Prezenčná listina 


